

\*\*\*Version française ci-dessous\*\*\*

Service procurement notice

- CALL FOR EXPRESSIONS OF INTEREST -

Dear Sir, or Madam,

As part of the implementation of its programmes, COLEAD is launching a new service contract notice concerning the provision of "Support to design, supervise and implement research on integrated crop production, digital technologies and environmental footprinting in ACP horticulture to support transition toward sustainable agriculture and facilitate compliance with SPS requirements of domestic and international markets" ref: COLEAD/AO/231289.

We inform you that the terms of reference and the procedure to be followed to respond to this call for expressions of interest are available on the COLEAD website. To access it, please click here: [Service procurement notice – Call for expressions of interest](#)

Please note that only successful candidates in this first phase will be invited for the tender which will follow. It is therefore mandatory to respond to this call for expressions of interest by sending your application form if you wish to have the opportunity to be included on the short list.

The deadline to receive applications is **Monday 09th of October 2023, 23:59 Brussels time (CEST)**.

Kind regards,

The COLEAD team

**Avis de marché de services**  
**- APPEL À MANIFESTATIONS D'INTÉRÊT -**

Madame, Monsieur,

Dans le cadre de la mise en œuvre de ses programmes, le COLEAD lance un nouvel avis de marché de services qui concerne le « Soutien à la conception, à la supervision et à la mise en œuvre du programme de recherche sur la production intégrée des cultures, les technologies numériques et l'empreinte environnementale dans l'horticulture ACP afin de soutenir la transition vers une agriculture durable et de faciliter la conformité avec les exigences SPS des marchés nationaux et internationaux », réf : COLEAD/AO/231289.

Nous vous informons que les termes de référence ainsi que la procédure à suivre pour répondre à cet appel à manifestations d'intérêt sont disponibles sur le site internet du COLEAD. Pour y accéder, cliquez ici : [Avis de marché – appel à manifestations d'intérêt](#).

Veuillez noter que seuls les candidats retenus au cours de cette première phase seront invités à soumissionner pour l'appel d'offres qui suivra. Il est donc impératif de répondre à cet appel à manifestations d'intérêt via l'envoi de votre dossier de candidature si vous souhaitez avoir l'opportunité de figurer sur la liste restreinte.

La date limite de réception des candidatures pour cet appel à manifestations d'intérêt est le **lundi 09 octobre 2023, 23h59 heure de Bruxelles (CEST)**.

Sincères salutations,

L'équipe du COLEAD